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Bouar (Central African Republic) - The events occurred this Thursday, May 7, around 1:30 p.m. in the Herman district in Bouar, provincial capital of Nana-Mambéré, located in the northwest of the Central African Republic.
These are 4 boys and a girl. Their age range varies from 8 to 13 years old. They were struck by lightning on Thursday May 7 at around 1:30 p.m. in the Herman district of Bouar.
3 died on the spot, while the other two, aged 8, are currently hospitalized in stable condition, according to the attending physicians contacted by CNC.

According to information gathered from certain witnesses to the scene, this natural phenomenon of electrostatic discharge was almost recurring in Bouar before 2012, a year in which an old lady, suspected of having mystically produced these electrostatic lightnings, had been buried alive in the Herman district. However, between 2013-2019, no case of death linked to lightning strikes had been recorded in Bouar.

This year, for the first time in 7 years, this natural phenomenon seems to return to Bouar, particularly in the Herman district where three children died this day, and two others injured
-----
Dernière heure : Bouar, 3 enfants tués par la foudre
Par Corbeaunews
7 mai 2020
Bouar (République centrafricaine ) – Les faits se sont produits ce jeudi 7 mai vers 13h30 au quartier Herman à Bouar, capitale provinciale de la Nana-Mambéré, située au nord-ouest de la République centrafricaine.
Il s’agit de 4  garçons et une fille. Leur tranche d’âge varie de 8 à 13 ans. Ils ont été frappés par une foudre d’éclair ce jeudi 7 mai vers 13h30 au quartier Herman de Bouar.
3 sont décédés sur place, tandis que les deux autres, âgés de 8 ans,   sont actuellement
Hospitalisés dans un état stable, selon les médecins traitants contactés par CNC.
D’après les informations recueillies auprès de certains témoins de la scène, ce phénomène naturel de décharge électrostatique est presque récurant à Bouar avant 2012, une année dans laquelle une vieille dame, soupçonnée d’avoir mystiquement produire ces foudres électrostatique,  avait été enterrée vivante au quartier Herman. Cependant, entre 2013-2019, aucun cas de décès lié à la fulguration n’avait été enregistré à Bouar.
Cette année, pour la première fois en 7 ans, ce phénomène naturel  semble revenir à Bouar, particulièrement au quartier Herman où trois enfants sont morts ce jour, et deux autres blessés.
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